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Vragen:

Handhaving
1. Is het juist dat bij evaluatie van de vuurwerkvrije zones is gebleken dat deze 

methode effectief is, zonder toepassing van een verbod en samengaande benodigde 
handhaving?

2. Op welke wijze kan de gemeente extra handhavingscapaciteit creëren voor de taken 
die uitgevoerd moeten worden, ter handhaving van de verplicht vuurwerkvrije zones, 
naast de reguliere capaciteit?

3. Verwacht de gemeente Gouda een verbod zoals beoogd op de in het raadsvoorstel 
omschreven locaties effectief te kunnen handhaven?

4. In welke mate kan hiermee de groep die veelal schade veroorzaakt bij het afsteken 
van vuurwerk (met voornamelijk illegaal vuurwerk) tegengehouden worden? Daar zij 
zich met het aanschaffen van illegaal vuurwerk en het vernielen van zaken ook niet 
aan wettelijke bepalingen houden?

Scenariokeuze
5. ‘’In juni heeft de gemeenteraad gesproken over vuurwerkvrijezones in Gouda. De 

gemeenteraad heeft die betreffende avond een voorkeur uitgesproken. Het college 
sluit aan bij die voorkeur en stelt de gemeenteraad voor in te stemmen met het 
omzetten van de vrijwillig vuurwerkvrije zones van vorig jaar in een verplichte 
vuurwerkvrije zone.‘’ 

Vorenstaand bericht was afkomstig uit een persbericht van de gemeente Gouda. 
Hoe verhoudt dit artikel zich tot het feit dat een fors deel van de aanwezige fracties 
juist het continueren van optie 1 beoogden?

Financiële en juridische aspecten
6. Welke extra kosten zijn er wanneer de vrijwillig vuurwerkvrije zones van voorgaande 

jaren worden omgezet in de verplicht vuurwerkvrije zones (verbodszones)?
7. Op welke wijze kan de gemeente Gouda de meerkosten vanwege de 

methodewijziging opvangen?

Antwoorden:


